

2015年第二季度 WTCF会员城市活动



Activities of the WTCF Member Cities in 2nd Quarter 2015

巴黎

2015年法国巴黎国际内部物流展
2015年3月31日至4月2日
该展会为国内和国际货运和物流服务提供商提供集采购、分销和供应创新产品及服务于一身的一站式服务链。

莫斯科

2015年莫斯科建材展
2015年3月31日至4月3日
该展会自1995年首次举办以来，每年吸引来自俄罗斯及东欧各国专业买家逾100,000名，已经成为各国建材企业进军俄罗斯、独联体及东欧市场的最重要渠道。

曼谷

泰国泼水节
2015年4月13日至4月15日
泰国泼水节又称“宋干节”，在每年的4月13日，历时三天，是泰国的重要节日。

伦敦

伦敦书展
2015年4月14日至16日
创办于1971年，经过近三十年的发展，已逐步成为拥有40多个国家、1400多个参展商的国际大型书展。

汉堡

德国汉堡飞机内饰展览会
2015年4月14日至16日
展览会专为展示与客舱内相关的一切事物，最新的飞机内饰设计、飞行途中的休闲娱乐设施、通讯与乘客服务等都会在该展会上展示。

阿姆斯特丹

2015年阿姆斯特丹国际汽车展览会
2015年4月17日至26日
该展会是荷兰历史最悠久的展会之一，至今已近120年历史。展出的产品包括汽车、商用车、摩托车、旅行车、汽车零部件等。

迪拜

2015年第十七届中东迪拜水处理展
2015年4月21日至23日
亚洲全球博彩业博览会是亚洲博彩市场的首要行业展会兼研讨会。该会展一年一届，受到众人的青睐。

雅加达

2015年亚洲高尔夫旅游大会
2015年4月27日至30日
2015亚洲高尔夫旅游大会落户雅加达，将在雅加达会议中心举办。

米兰

2015年米兰世界博览会
2015年5月1日至10月31日
2015年米兰世界博览会是继国际展览局正式批准的继2010年上海世博会之后的新一届注册类世博会。

休斯顿

2015年第46届美国休斯顿国际石油展览会
2015年5月4日至7日
一年一度的美国休斯顿石油展已成为世界上在石油和天然气勘探、开采、生产和环境保护领域中最重要的专业展览会。

澳门

亚洲全球博彩业博览会
2015年5月19日至5月21日
在迪拜国际世贸中心举行，一年一届。已成功举办了16届，迄今为止，有100多个国家的展商和赞助商积极参与其中。

首尔

韩国国际化化妆品原料展
2015年6月15至16日
首届韩国国际化化妆品原料展将在首尔COEX会展中心举行，将成为韩国唯一针对个人护理产品原料产业的专业展会。

Paris

SITL Solutions Logistiques Paris France 2015
From 31 March to 2 April 2015
SITL offers access to innovative products and services dedicated to procurement, distribution and the supply chain.

Moscow

MosBuid 2015 Building & Interiors Exhibitions
From 31 March to 3 April 2015
Launched in 1995, this event has become the most important channel for building materials enterprises in many countries to start business in the market of Russia, the Commonwealth of the Independent States (CIS) and East Europe.

Bangkok

Songkran Festival
13-15 April 2015
The Thailand Water Festival is also known as the Songkran Festival. It's an important festival in Thailand, celebrated annually from 13 to 15 April.

London

London Book Fair
14-16 April 2015
Started in 1971, the fair lasts for three days. With about 30 years' development, it becomes a large international book-publishing trade fair attracting more than 1400 exhibitors from over 40 countries.

Hamburg

Aircraft Interiors Expo Hamburg Germany
14-16 April 2015
This exhibition is designed for displaying everything related in the cabin, including the latest aircraft interior design, leisure facilities, communication and passenger service in flight.

Amsterdam

AutoRAI (Amsterdam International Motor Show) 2015
17-26 April 2015
With a history of about 120 years, the show is one of the oldest exhibitions in Netherlands. Products on show include automobiles, commercial vehicles, motorcycles, station wagons and auto parts.

Dubai

The 17th Wastewater Treatment Exhibition Dubai 2015
21-23 April 2015
This annual exhibition is held in Dubai World Trade Center. Sixteen exhibitions have been held successfully so far, attracting exhibitors and sponsors from over 100 countries.

Jakarta

2015 Asia Golf Tourism Convention
27-30 April 2015
2015 Asia Golf Tourism Convention will take place in Jakarta. It will be held in Jakarta Convention Center from 27-30 April 2015.

Milan

World Expo 2015 Milan
From 1 May to 31 October 2015
Officially Approved by the International Exhibitions Bureau, World Expo 2015 Milan is the next registered Universal Exposition after Expo 2010 Shanghai.

Houston

The 46th OTC (OFFSHORE TECHNOLOGY CONFERENCE) Houston 2015
4-7 May 2015
The annual OTC exhibition is the world's foremost event for the development of offshore resources in the fields of drilling, exploration, production, & environmental protection.

Macau

Global Gaming Expo Asia (G2E Asia)
19-21 May 2015
Global Gaming Expo Asia is the international trade show and conference dedicated for the Asian gaming markets.

Seoul

In Cosmetics Korea 2015
15-16 June 2015
The first In Cosmetics Korea 2015 trade shows will be held in Coex Convention and Exhibition Center, which will be the only professional exhibition industry targeting personal care products and raw materials in South Korea.